
Op 31 augustus heeft Berenschot een presentatie voor de raad gehouden over de uitkomsten
van het onderzoek in de tweede fase van onze toekomstoriëntatie. Er werd onder andere een
SWOT-analyse besproken. Hierin staan de kansen en bedreigingen die van toepassing zijn
op onze gemeente. Het rapport en de presentatie zijn terug te vinden op iBabs bij de
informatieavond. 

Zoals al eerder aangegeven in de RI-brief van juni, is het plan om in het najaar een heisessie
met de raad te houden. We bereiden dit voor met de griffier, Berenschot, de provincie en de
organisatie. De datum en de opzet van deze heisessie zullen we zo spoedig mogelijk met u
delen. Tijdens deze heisessie praten wij met elkaar over de inhoud van het rapport en hoe dit
wordt ervaren. Uiteindelijk leidt dit tot een raadsvoorstel waarin we aan u voorleggen hoe we
verder gaan met de conclusies en aanbevelingen uit het rapport van Berenschot.

Raadsjournaal
Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de gemeente Buren. Het is bestemd voor burger- en
raadsleden. Het Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht van het college van B&W.
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Uitnodiging bijeenkomst over sporthal Maurik
Deze donderdag 23 september is er
een bijeenkomst over de stand van
zaken rondom de sporthal in Maurik.
De bijeenkomst wordt georganiseerd
voor raadsleden. We praten u bij over
de ontwikkelingen van de sporthal.
De bijeenkomst is van 19.00 tot 22.00
uur. Het vindt plaats in de Burenzaal
van het gemeentehuis in Maurik. U
bent van harte welkom om hierbij aan
te sluiten. 

Hopelijk tot donderdag.

Heeft u vragen over deze
bijeenkomst, stuur dan een mail naar
communicatie@buren.nl.



2 oktober
9 oktober
16 oktober
23 oktober

Net als voorgaande jaren worden er in de maand oktober Fresh Air Walks in de georganiseerd. Dit gebeurt in de
gemeenten Buren en Neder-Betuwe. Waar het in andere jaren puur op het ‘Stoppen met roken!’ gericht was, trekken
we het dit jaar breder. We roepen alle inwoners op om in beweging te komen. Dit alles onder de noemer: Samen in
beweging!

De maand oktober wordt elk jaar omgedoopt tot Stoptober. Dit betekent dat alle rokers worden opgeroepen om
vanaf deze maand daadwerkelijk te stoppen. Veel sportverenigingen gemeenten hebben de eerste stap al gezet en
hun terrein voor bepaalde dagen en tijdstippen rookvrij gemaakt. Dit goede voorbeeld moet leiden tot rookvrije
gemeenten in 2030. Het rokerspercentage ligt nu nog boven het landelijk gemiddelde. Door de Fresh Air Walks
kunnen Buren en Neder-Betuwe een effectieve inhaalslag maken om dit percentage te doen dalen. 
De gemeenten, GGD Gelderland-Zuid en Healthclub Juliën hebben de handen ineen geslagen en roepen de
inwoners op om deze maand op te pakken als start voor een gezonde(re) leefstijl. Wat betekent meer bewegen,
meer op gezonde voeding letten en voldoende ontspanningsmomenten nemen.

Elke zaterdag in oktober hebben we Fresh Air wandelingen op de agenda staan, die om 10.00 uur starten. Zo zijn
de eerste vier zaterdagen telkens twee wandeltochten:

Een in Neder-Betuwe en een in Buren. De laatste Fresh Air Walk is op zaterdag 30 oktober in Lienden, waarvoor
elke deelnemer een leuk ‘leefstijl-cadeau’ ligt te wachten.

Bijzonder dit jaar is dat de (sport)verenigingen er zelf voor kunnen zorgen dat ze kunnen investeren in gezondheid.
Iedere deelnemer die voor zijn of haar vereniging wandelt (dus inschrijft onder een bepaalde vereniging) is goed
voor € 10. Als er bijvoorbeeld 25 deelnemers zijn die onder vereniging X inschrijven, kan de vereniging € 250
besteden aan gezonde diensten en producten die op een speciale menukaart staan vermeld. Het maximum gaat tot
€ 500 per vereniging.

Reden genoeg om in te schrijven, want behalve dat het gezond is voor jezelf, doet ook jouw vereniging er voordeel
mee! Natuurlijk kan er ook individueel deelgenomen worden. De afstand van iedere tocht ligt tussen de 5 en 8
kilometer. Deelname is geheel gratis, opgeven kan via de website van Samen in Beweging!

Inschrijven en meer informatie is te vinden op www.betuweinbeweging.nl
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Voor deze achtste editie van Stoptober zullen weer tienduizenden mensen de uitdaging aangaan en meedoen aan dit
Nationaal Stopmoment. Onder hen ook diverse bekende Nederlanders. Hans Klok, Patricia Paay, Bill van Dijk, Richard
Spijkers en Louisa en Rowan zijn in 2021 de ambassadeurs van Stoptober. Inmiddels is deze actie zo groot geworden
dat er op 1 oktober meer mensen stoppen met roken dan op 1 januari. Uit onderzoek is gebleken dat mensen vaker
gestopt blijven als ze samen met anderen mensen stoppen.

“‘Ik rook al veel te lang,”’ zegt Hans Klok. ‘“In het verleden heb ik al zo vaak gezegd dat ik ga stoppen. Maar het is altijd mijn
guilty pleasure geweest. Voor mij was dat sigaretje een moment om tot rust te komen. Maar dat moet afgelopen zijn. Ik voel dat
ik in een nieuwe fase in mijn leven zit en dat is dus voor mij het moment om met roken te stoppen. Het geeft ook een extra
motivatie dat het nu out in the open is en iedereen op me zal letten.”’
Patricia Paay is een paar jaar geleden weer begonnen met roken. Na een stressvolle periode pakte ze een sigaret en al snel
werden dat er meer. Met als gevolg dat haar stem een octaaf zakte. “‘Het is tijd om met deze slechte gewoonte af te rekenen.
Roken is slecht; v. Voor je gezondheid, voor je stem, voor alles. Ik heb er ook het volste vertrouwen in dat ik het ga redden.”’

‘‘Poetsers’’ Louisa Janssen en haar echtgenoot Rowan stoppen ook op 1 oktober. “‘Ik rook veel te veel,’” zegt Louisa. “‘Gelukkig
zijn we met zijn tweetjes, dus we kunnen elkaar motiveren. En hopelijk ook al die andere Nederlanders die deze maand
besluiten te stoppen. We doen het met elkaar.”’

Zanger en acteur Bill van Dijk rookt al jaren. Een verslaving waar hij graag van af wil. “‘Je bent nooit te oud om te stoppen met
roken,”’ laat Bill weten. “‘Het zal moeilijk zijn. Maar het lijkt me heerlijk om nooit meer naar sigaret te verlangen.”’ Richard
Spijkers, heeft meerdere redenen om te stoppen met roken. “‘Ten eerste is het heel slecht voor je gezondheid. en t Ten tweede
heb ik er genoeg van om een gesprek of wat dan ook te onderbreken omdat ik niet zonder sigaretten kan.”’

Voor meer informatie neemNeem voor meer informatie contact op met Debbie Prijs van Stoptober (debbie.prijs@stoptober.nl, 06
52 39 59 53) of Inge de Bruijn van Royal Promotions (inge@royalpromotions.nl, 06 28 83 66 47)

Over Stoptober
Stoptober is samen 28 dagen lang niet roken in oktober. Vanaf 2 september begint de landelijke campagne van Stoptober en
vanaf 1 oktober begint de 28 dagen niet roken reis. De verwachting is dat ook dit jaar weer meer dan 50.000 mensen zullen
stoppen met roken.
Iedereen die aan Stoptober wilt meedoen, kan zich vanaf 2 september inschrijven via de website www.stoptober.nl en de gratis
Stoptober app downloaden.

Stoptober Magazine
Alle deelnemers van Stoptober kunnen het gratis Stoptober Magazine - zolang de voorraad strekt - ophalen bij een Kruidvat-
vestiging bij hen in de buurt. In het magazine staan inspirerende verhalen van bekende en onbekende Nederlanders en veel tips
om de 28 dagen door te komen.
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Stoptober 
Zij stoppen samen met ‘Poetsers’ Louisa en Rowan en musicalacteurs Bill van Dijk en Richard Spijkers op 1 oktober met
roken.
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Het Stoptoberhuis
Van 30 september tot en met 4 oktober laten vijftig rokers zich vrijwillig opsluiten om die eerste lastige dagen van
Stoptober samen door te komen. De stoppers worden daarbij bijgestaan door stopcoaches. Op www.stoptober.tv is te
volgen wat er in het huis gebeurt en hoe het de kandidaten vergaat.

Stoptober camper
De Stoptober camper rijdt door heel Nederland en komt op drukke pleinen en markten. Deskundigen geven
 informatie over het stoppen met roken en over Stoptober.

Aanbod voor bedrijven
Naast ondersteuning voor individuele deelnemers heeft Stoptober -net als voorgaande jaren- een speciaal aanbod voor
bedrijven en organisaties die stoppen met roken bij hun medewerkers onder de aandacht willen brengen. Bedrijven
kunnen op www.bedrijven.stoptober.nl promotiematerialen bestellen en aanvullende trainingen aanvragen.
Stoptober is een initiatief van KWF, het Longfonds, de Hartstichting, Gezondheidsfondsen voor Rookvrij en het Ministerie
van VWS. “‘In de afgelopen jaren is uit onderzoek gebleken deze gezamenlijke manier van stoppen werkt. Onderzoek van
Amsterdam UMC heeft aangetoond dat 74% van de deelnemers Stoptober succesvol afrondt. 50% rookt na 3 maanden
nog steeds niet en 25% is na een jaar nog rookvrij. Dat percentage is 5x hoger dan een stoppoging zonder hulp en
steun.”’
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Wij nodigen u graag uit op woensdagavond 22 september vanaf 19.30 uur voor het Sport & Health Event Buren!

Een inspirerende en interactieve avond waarin we terugblikken op een jaar Sport- en Beweegakkoord Buren, maar vooral
met elkaar vooruit willen kijken om Buren (nog meer) in beweging te brengen! We praten bij over de huidige
ontwikkelingen omtrent het Sportakkoord, kijken naar het nieuwe Lokaal Preventieakkoord (zie bijlage) én gaan samen
aan de slag om goede initiatieven en plannen omtrent de thema’s sport, bewegen, gezonde leefstijl, roken, alcohol,
overgewicht en/of mentale gezondheid een platform te geven en met elkaar te verbinden.
Uiteraard zal er ook voldoende gelegenheid zijn om op gepaste afstand elkaar weer te spreken en/of beter te leren
kennen.

Nu bent u vast nieuwsgierig geworden waar de avond over gaat!
Deze bestaat uit een plenair gedeelte onder leiding van Matt van Wezel, afkomstig uit de Betuwe en algemeen directeur
van de Noorse Volleybalbond, het vernieuwde concept ‘op de fruitkist’! en een aantal brainstormsessies.

Bij ‘op de fruitkist’ zijn we op zoek naar organisaties, verenigingen, bedrijven en andere geïnteresseerde partijen die
zichzelf graag zouden willen introduceren en/of een inspirerend verhaal, initiatief of geweldig idee hebben dat aansluit bij
eerder genoemde thema’s en dit graag willen delen met alle aanwezigen. Wil je anderen laten weten wie je bent of waar
je voor staat, heb je een goed idee of wil je graag iets realiseren, maar weet je niet zo goed hoe of met wie, dan is ‘op de
fruitkist’ hier het uitstekende platform voor! 

In de daaropvolgende brainstormsessies gaan we uiteen in kleinere groepjes om samen projecten en activiteiten te
bedenken waaraan we komend jaar kunnen en willen gaan werken.
U kunt deelnemen aan één de volgende sessies:
1.Sport en Bewegen (inclusief bewegen, duurzame sport- & beweegomgeving, vitale sport- en beweegaanbieders, van
jongs af aan vaardig in bewegen)
2.Gezonde leefstijl (voeding, overgewicht, mentale gezondheid) 
3.Verslavingspreventie (roken/alcohol)

We sluiten de avond af met een netwerkborrel om na te praten over de avond. 

Aanmelding
Wilt u deze inspirerende avond niet missen? Meld u dan aan via gezondin@buren.nl. Bij aanmelding horen we graag of u
mee wilt doen aan ‘op de fruitkist’ en aan welke brainstormsessie u wilt deelnemen.

We zien u graag woensdag 22 september! Tot dan!
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Het weer wordt anders door de klimaatverandering. We
krijgen met vier grote veranderingen te maken: meer hitte,
droogte, wateroverlast en kans op overstromingen. Dit
levert risico’s op voor onze veiligheid en de leefbaarheid in
onze wijken. Ook bedreigt het de landbouw, natuur en
economie. Door minder broeikasgassen uit te stoten
pakken we de oorzaak van klimaatverandering aan. Dat
doen we door te gaan stoken en koken zonder aardgas. En
door zon- en windenergie te gebruiken. Daarnaast kunnen
we ons aanpassen aan het veranderende klimaat. Zo
zorgen we dat hoosbuien of temperaturen boven de dertig
graden ons en onze omgeving minder raken. Dit noemen
we klimaatadaptatie.

Geef uw mening
Met behulp van een vragenlijst willen wij een indruk krijgen
hoe u als raadslid/burgerlid van de gemeente Buren
klimaatverandering ervaart. Wij willen uw mening namelijk
meenemen bij het maken van een Lokale Adaptatie
Strategie (LAS) die richting zal geven aan het aanpassen
van de gemeente Buren aan het klimaat (klimaatadaptatie).
Dit is een lokale uitwerking van de Regionale Adaptatie
Strategie (RAS) die u in juli 2021 heeft vastgesteld. Vanaf
2022 wordt de LAS verder uitgewerkt in een
uitvoeringsplan en bijbehorende maatregelen.

Tot en met 1 oktober 2021 is de vragenlijst in te vullen via:
https://nl.surveymonkey.com/r/BYR7P2P
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TenneT, beheerder van het elektriciteitsnetwerk, heeft ons laten
weten dat in Gelderland de grens is bereikt om elektriciteit (terug)
te leveren aan het landelijke hoogspanningsnet. Er zijn inmiddels
veel ontwikkelingen en initiatieven op het gebied van
verduurzaming van de energievoorziening. De snelheid van deze
ontwikkelingen en de snelheid om het elektriciteitsnet hierop aan
te passen lopen helaas niet altijd hand in hand. Inmiddels is de
groei van duurzame teruglevering zo groot, dat er knelpunten
gaan ontstaan op het hoogspanningsnet van de landelijke
netbeheerder TenneT. 

TenneT start een onderzoek naar de mogelijkheden om extra
ruimte te maken in het elektriciteitsnetwerk. Vanaf 2 februari 2021
accepteren zij al geen nieuwe aanvragen meer. 
Dit betekent dat iedereen met een geldig contract of een geldige
offerte (getekend of binnen de geldigheidstermijn) kan
terugleveren. Iedereen daarbuiten kan niet starten met
terugleveren of (indien reeds in het bezit van een contract) niet
méér gaan terugleveren dan ze nu doen.

Het onderzoek van TenneT wordt eind 2021 afgerond. TenneT
werkt ook aan een blijvende versterking en uitbreiding van het
elektriciteitsnetwerk. Dat voeren ze in stappen uit, maar dat kost
tijd. Het gaat naar verwachting tussen de drie en zeven jaar
duren, vooral door de uitgebreide procedures. 

Wat betreft Buren hebben de lopende projecten, zoals de
drijvende zonneparken in Lingemeer en op de Molenkampen, hun
aansluiting al geregeld. 

Maximum bereikt op het
elektriciteitsnetwerk voor
teruglevering

https://nl.surveymonkey.com/r/BYR7P2P


De raad heeft voor de zomer het 'Participatiekader duurzame energie' vastgesteld. Daarin staat hoe we in Buren
omwonenden en anderen bij duurzame energieprojecten gaan betrekken. In het participatiekader staat dat er een
'Omgevingsfonds duurzame energie Buren' komt. De exploitant van een duurzaam energieproject stort geld in dat fonds: € 1
per megawatt opgewekte energie. Met het geld worden projecten gefinancierd die de leefbaarheid en leefkwaliteit
verbeteren. Dit als compensatie voor de aantasting van de leefomgeving die kan optreden door de bouw van een zonnepark,
windmolens of andere vormen van duurzame energie.  
Onderzocht is hoe andere gemeenten dit aanpakken. Dan valt op dat veel gemeenten het beheer en besteding van gelden in
een omgevingsfonds overlaten aan de samenleving. In het Burense participatiekader dat de raad heeft vastgesteld staat dat
ook: de samenleving organiseert en voert uit, de overheid ondersteunt. De lead ligt dan dus bij partijen in de samenleving, de
gemeente ‘participeert’. 

Een organisatievorm die goed kan werken is een stichting die verantwoordelijk is voor het omgevingsfonds. 
Omwonenden van een duurzaam energieproject kunnen voorstellen indienen bij de stichting voor projecten die uit het
omgevingsfonds betaald worden. De voorwaarden waaraan een project moet voldoen staan in een reglement. Een
adviescommissie geeft advies welke projecten het meest geschikt zijn.

Wat blijkt? Leuk is het om te zien hoe verschillend de projecten zijn die uitgevoerd worden met geld uit een fonds duurzame
energie. Dat is ook logisch, want wat bijdraagt aan de ‘leefbaarheid’ of ‘leefkwaliteit’ in een gebied, kun je niet achter een
bureau bedenken. Dat bepalen de mensen die in een gebied wonen of werken. Een paar voorbeelden: speeltoestellen voor
kinderen, meer groen in de buurt en een bijdrage aan een wijkfeest. Maar er zijn ook heel andere projecten uitgevoerd in
gemeenten. Zoals het organiseren van een dag voor minder-validen, ondersteuning van een theaterproductie, een bijdrage
aan de aanleg van een glasvezelnet en aanschaf van instrumenten voor ouderen. 
De raadswerkgroep Klimaatvisie buigt zich de komende tijd over dit onderwerp, daarna is het woord aan de raad.
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In de gemeente Buren tijdens de fruitpluk zijn met name arbeidsmigranten aan het werk. In de korte nazomer periode van
ongeveer twee maanden zijn deze plukkers in de gemeente aanwezig. Huisvesting gebeurt in de meeste gevallen op het
terrein van de fruitondernemers.
De gemeenteraad wilt beleid maken voor de huisvesting van arbeidsmigranten. Over dit onderwerp zijn met ondernemers en
betrokken inwoners gesprekken gevoerd. Op dit moment zijn de beleidsvoorstellen in voorbereiding. Daarvoor is advies
gevraagd bij Ruimtemeesters.
Voor Buren lijkt het voldoende om de huisvesting tijdens de fruitpluk (short stay) te reguleren op de fruitbedrijven. Daarbij is
het gebruik van een nachtregister belangrijk, om te registreren wie er op een bedrijf aanwezig zijn in de nacht in,
bijvoorbeeld, geval van calamiteiten. De afronding van de beleidsvoorstellen verwachten wij begin 2022. In het bestuur
rapportage is gemeld dat door de pandemie en de mogelijke opzet van een regionaal project voor een beheersorganisatie
voor huisvesting arbeidsmigranten vertraging is opgelopen. Daarnaast willen we nagaan hoe aanpassing van ons beleid zich
verhoudt tot het regionale traject over de huisvesting van buitenlandse arbeidskrachten.

Regionale aandacht voor huisvesting arbeidsmigranten
De acht gemeenten in Regio Rivierenland zijn met elkaar in gesprek over de regulering van de huisvesting van
arbeidsmigranten die werken in de regio. De arbeidsmigranten zijn voornamelijk werkzaam in de agrarische sector en in de
grote distributiecentra in de regio. Het is de bedoeling om met de acht gemeenten de huisvesting voor arbeidsmigranten te
organiseren. En daarbij rekening te houden met de zogenaamde short stay (tot vier maanden), mid stay (tijdelijke contracten
met inschrijving in het Basisregister Persoons Registratie) en long stay (langjarig verblijf Basisregister Persoons Registratie).
Bij dit gesprek zijn de werkgevers en de uitzendbureaus betrokken. Gemeenten kunnen daarnaast maatwerk ontwikkelen
voor de eigen behoefte.
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Veilig Thuis is er voor iedereen– kinderen, jongeren, volwassenen en ouderen – die te maken heeft met huiselijk geweld of
kindermishandeling. Over hun werkzaamheden maken ze ieder kwartaal een rapportage. Dit keer gaat de rapportage over
de periode april tot en met juni 2021. 

Algemene Ontwikkelingen
Wettelijke termijnen
Veilig Thuis is op dit moment volop bezig met het project ‘Kwaliteit op Tijd’. De doelstelling van dit project is dat Veilig Thuis
Gelderland-Zuid op of vóór 31 december 2021 wachtlijst vrij is en de wettelijke termijnen beter behaalt. Dit is noodzakelijk. In
de zomer is er sprake geweest van een wachtlijst van enkele maanden. De wettelijke termijnen werden bij lange na niet
gehaald. Dit kwam onder meer door een grote stijging van het aantal meldingen (19 procent), adviezen (45 procent) en
diensten Voorwaarden & Vervolg (61 procent) in 2020. 
Inmiddels is de wachtlijst terug gebracht maar het is een belangrijk punt van aandacht voor ons als gemeenten. We houden
hierover dan ook een vinger aan de pols. In geval er bij meldingen staat dat de prioriteit hoog is, wordt wel meteen een
veiligheidsbeoordeling gedaan.

Tijdelijk Huisverbod
Vanaf 2021 voert Veilig Thuis het Tijdelijk Huis Verbod (THV) uit. Dit houdt in dat een pleger van huiselijk geweld tien dagen
zijn of haar woning niet meer in mag. In de tussentijd kan de nodige hulpverlening op gang komen. Op die manier wordt
geprobeerd escalatie te voorkomen. Inmiddels zijn twee medewerkers gespecialiseerd in deze taak. Daarnaast zijn er nog
een aantal medewerkers die screenen of het THV uitvoeren.
Voor de zomervakantie is een grote bijeenkomst georganiseerd voor alle wijkteams in Gelderland-Zuid. Door middel van
voorbeelden en casuïstiek is het hele proces van een THV uitgelegd, Ook de samenwerking met de gemeenten kwam aan
bod. Afgesproken is om in het najaar opnieuw bij elkaar te komen, want er blijkt veel behoefte te zijn aan informatie-
uitwisseling.

Leerbijeenkomsten
In oktober a.s. wordt voor onze gemeente een leerbijeenkomst georganiseerd. Het gaat om een bijeenkomsten tussen
medewerkers van ons sociaal team en van Veilig Thuis. Aan de hand van casussen gaan ze met elkaar aan de slag. Vanuit
de regio-aanpak huiselijk geweld worden eenmaal per kwartaal ambtelijke meet-ups met beleidsmedewerkers
georganiseerd. Veilig Thuis levert hier ook een bijdrage aan. Op de agenda staat altijd een inhoudelijk onderwerp
(bijvoorbeeld complexe scheidingen, ouderenmishandeling) en komt ook de kwartaalrapportage van Veilig Thuis aan bod.

Gelderse Verbeteragenda en en proeftuin
De organisaties die met veiligheid en bescherming te maken en alle jeugdhulpregio’s in Gelderland hebben met elkaar een
agenda opgesteld met concrete actiepunten, om de bescherming van jeugdigen te verbeteren: de Gelderse Verbeteragenda
Jeugdbescherming. Een van de afspraken is om te gaan werken met een Toekomsttuin, waarbij ervaring wordt opgedaan
met het werken volgens het toekomstscenario. In dat scenario moeten de gecertificeerde instellingen (organisaties voor
jeugdbescherming), Veilig Thuis, ons sociaal team en de Raad voor de Kinderbescherming in één team samenwerken. Dit
najaar wordt gestart met de voorbereiding van een toekomsttuin in Gelderland-Zuid. Deze zal medio volgend jaar van start
gaan.

Rapportage
In de loop van de afgelopen jaren was er sprake van langzame stijging van het aantal adviezen. In 2020 was de stijging
groter, maar op dit moment is deze 7% en minder dan vooraf is ingeschat (11%).
Het aantal meldingen is in het tweede kwartaal van 2021 met 11 procent gedaald. Voor het eerste halfjaar van 2021 komen
we uit op een daling van 6 procent. Deze trend geldt ook voor Buren.
Hoewel de adviezen en meldingen dalen ten opzichte van de verwachtingen, stijgt het aantal onderzoeken. Daarnaast is er
de nieuwe taak van het tijdelijk huisverbod. De inschatting was dat er 55 casussen behandeld moeten worden in 2021. Tot
en met het tweede kwartaal hebben zich al 48 casussen voor gedaan.
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Van 27 september tot en met 4 oktober vindt de Week van
de Omgeving plaats. In die week treden we als gemeente
naar buiten en gaan op allerlei plekken in de gemeente
met inwoners in gesprek over de eerste concept
omgevingsvisie, de visie op duurzaamheid en
accommodatiebeleid. Naast twee fysieke
avondbijeenkomsten gaan we op pad met de
omgevingsbus. Met deze bus rijden we naar drukke
plekken in onze gemeente, zoals markten, schoolpleinen
of supermarktlocaties om op straat met brochures in de
hand korte interviews te houden. Hiermee hopen we een
grote groep inwoners te bereiken en tegelijk de
doelgroepen die meedenken te verbreden.

Het schema van de Week van de Omgeving vindt u hier.

Waar staan we in het proces van de omgevingsvisie?
Het proces om te komen tot een omgevingsvisie is
opgedeeld in 4 stappen. In de eerste twee stappen, de
vraagstukkenfase en de ideeënfase, zijn inwoners,
ondernemers en maatschappelijke organisaties uitgebreid
betrokken. Intussen hebben we de derde stap afgerond;
het maken van de concept omgevingsvisie. In een
dorpenronde is in elk dorp met inwoners gesproken. En
hebben twee bijeenkomsten in het buitengebied
plaatsgevonden. In april en mei van dit jaar hebben we
online sessies met ketenpartners, maatschappelijke
organisaties en verenigingen gehouden en een online
enquête. 
Inwoners kunnen in de Week van de Omgeving
meedenken of hun vraagstukken en ideeën goed
verwerken in de concept visie. 

Hoe loopt het proces verder?
In oktober zetten we alle reacties op een rij en verwerken
deze in het ontwerp omgevingsvisie. Dilemma’s bij het
maken van keuzes leggen we voor aan de Werkgroep
Omgevingswet en het college. In november wordt het
ontwerp omgevingsvisie ter besluitvorming voorgelegd
aan het college. In de planning wordt de omgevingsvisie
ter besluitvorming voorgelegd aan de Raad. 
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agrarisch – komgebied;
agrarisch – linge uiterwaardgebied;
agrarisch – oeverwalgebied;
agrarisch – uiterwaardgebied.

De laanboomteelt is een belangrijke economische drager
binnen onze gemeente en de regio. De laanboomteelt is in
opkomst. Hierdoor komen er steeds vaker vragen over
wenselijkheid, lokalisatie en begrenzing. Het gaat vooral om
containerteelt.

Tree Centre Opheusden (TCO)
Op 28 juni vroeg TCO duidelijkheid over uitleg van het
bestemmingsplan Buitengebied 2008 voor de pottenteelt. Dit
bestemmingsplan is op 29 september 2009 vastgesteld. Via
een brief aan TCO geeft het college aan hoe de gemeente
Buren het bestemmingsplan Buitengebied 2008 uitlegt. De
brief is gericht op de regels over containerteelt. In de bijlage
bij dit Raadsjournaal is de brief te vinden.

Toezegging constatering TCO
In het bestemmingsplan is expliciet verwoord dat
containerteelt niet is toegestaan op agrarische gronden. In het
bestemmingsplan staat dat containerteelt nooit is toegestaan
op percelen met de bestemming:

Op percelen met de bestemming agrarisch kan het alleen
binnen het bouwvlak en als de containerteelt op worteldoek of
folie wordt gebruikt. Dit komt omdat het college containerteelt
ziet als een niet-agrarische activiteit. Pottenteelt is namelijk
niet afhankelijk van de groeikracht van de bodem. 

Hoe nu verder?
Het college deelt en beaamt het belang van containerteelt. Ze
is zich bewust van de opkomst van containerteelt. Mede om
die reden heeft het college besloten het beleid over
containerteelt te gaan herzien. Dit gebeurt vooruitlopend op
het maken van een omgevingsplan. Hiermee is recent een
start gemaakt. Dit zal ongeveer twee jaar in beslag nemen.
Het te vormen containerbeleid gaat het nieuwe beleids- en
toetsingskader vormen.

Regels laanboomteelt

http://www.buren.nl/omgevingsbus

